
 

Skolebestyrelsesmøde den 20. august 2024 
 

kl. 17:00-20:00 på afdeling Kjellerup 
 

Deltagere: 

Forældre: Line Boy Nielsen, Mette Hulemand Maul, Sigrid Cecillie Juel Hansen, Birgitte B. 

Nørregaard, Michael N. Nielsen og Morten B. Madsen, Casper Zimmermann Kristensen 

Kirsten Bøegh Filtenborg (Suppleant), Lene Nissen Bjerre (Suppleant). 

 

Medarbejderrepræsentanter: Gitte Funch Storgaard, Nanna Larsen, Mette Skytte. 

 

Elevrepræsentanter: Afventer valg. 

 

Ledelse: Hans Plougmann Lajgaard, Anne Julie Høgh Boel og Peter Rasmussen. 

 

Mødeleder: Bestyrelsesformanden. 

 

Referent: Anne Julie Høgh Boel. 

 

Afbud: Casper, Gitte? 

 

 

Dagsorden  

 

Godkendelse af dagsorden (Kl. 17:00) 
Ansvar for punktet: Sice 

Referat 

Dagsorden godkendt.  

 

Nyt fra elevrådet: Udgår 

Elevrådet vælges – Valget er tilvejebragt i kommende uge. 

 
 

Skolebestyrelsen 2024 – 2025 (17:05) 
Ansvar for punktet: Sice 

Referat 
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- Præsentation af nye medlemmer. 

Obs Skolebestyrelseskursus – tilbud for nye forældrevalgte medlemmer af bestyrelsen. 

- Konstituering (10 min) – er konstitueret. Fortsætter som hidtil. 

- Godkendelse af møderække se nedenfor. 

- Forretningsorden: Udkast er vedhæftet. – Forretningsorden vedtages af bestyrelsen. 

- SB kommer med et oplæg til forældremøder omkring mobilpolitik (overblik fremsendes) 

- Årshjul udarbejdes af Sice. Nederst på årshjulet, som er udleveret på mødet, er der 

angivet punkter, der ønskes bearbejdes i løbet af skoleåret. (vedlægges referatet)  

- Forældremøderne deles mellem bestyrelsesrepræsentanterne – der vil blive angivet et 

tlf.nummer på en af de bestyrelsesmedlemmer, som deltager. Det er et ønske, at tiden 

lægges i starten af mødet. Sice sender ppt og flyers-master til Hans, som sørger for at 

videresende til afdelingerne. Der er et ønske blandt medarbejderne om, at 

bestyrelsesmedlemmerne bl.a. kommer ind på den nye mobilpolitik. Sice laver et 

overblik over, hvad bestyrelsen har lavet sidste år. 

- Inputs fra MED ang mobilpolitik: Smartwatches skal også inddrages. Kasser flyttes fra 

skoledel til SFO. Værdigenstande medtages på eget ansvar. Kontorpersonalet har fået 

ekstra opringninger, men det er ikke overvældende.    

 

Forslag til kommende mødedatoer: 

D. 17/9-2024 s 

D. 29/10-2024 v 

D. 26/11-2024 k 

D. 21/1-2025 s 

D. 11/3-2025 v 

D. 27/5-2025 k 

Tirsdag er fortsat mødedag 

 

PLC og Mellemforms centeret v. Anne, Kirstine og Maj. (18.00) 
Ansvar for punktet: PR 

Referat 

Vi skærper vores inklusions indsats. Kirstine fortæller om skolens mellemformscenter og vores 

indsats i PLC-teamet. Ledelsen lave en udmelding til forældrenen omkring mellemformscenter 

efter efterårsferien.  

 

Spisning (18:35) 
 

 

Økonomi (19:00)  

(PR fremlægger – Høringsmat. Er ikke modtaget endnu) 
Ansvar for punktet: PR 

Referat 
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- Orienteringspunkt: Budgetopfølgning for Trekløverskolen. 

Prognose ved skoleårets afslutning: -445.000 (ca 1 pct). Normeringsmæssigt er vi godt 

med. Modtagerklasserne er gået fra 4 til 3 klasser. Bemandingen opretholdes pga. DSA og 

udslusning. Og det koster lidt. Alt i alt et fornuftigt resultat. +/- 5 % er acceptabelt. Målet er 

et 0. Risikoen ved vores økonomi er personaleudgifter og til dels inventar og IT. Summa 

summarum ser det fornuftigt ud – tildeling ift. elevtallet 5/9 in mente.   

 

- Høring budget – kommunale budget. Bestyrelsen har høringsret – ikke pligt.  

 

Nedslag: 1.1mia til skoleområdet i Silkeborg. Der budgetteres med et underskud på 15 mio. 

til Inklusions Centre. Der mangler 12 mio. Der forhandles om en tilføring på 12 mio. Tilføres 

de ikke, vil der komme besparelser. Bevillingsrammen fra 79.234 kr. til 77.623 kr. pr elev.  

Bestyrelsen ønsker, at Peter indsender høringssvar med afsæt i fremkommet forslag.  

 

 

Revidering af ordensregler – herunder mobilbrug. (19:20) 
Ansvar for punktet: Sice 

Referat 

 

Se vedhæftede forslag. 

- Energidrik anføres under ikke tilladte drikke.  

- Det præciseres at telefoner kun kan hentes indenfor kontorets åbningstid.  

Forslaget godkendes af bestyrelsen.  

 

Orientering (19:30) 
Ansvar for punktet: Sice 

Referat 

- Formand: positive tilbagemeldinger på mellemformer. Forældre fra 4.årg. 

efterlyser klubtilbud. Bestyrelsen vil gerne spørge forældrene fra 3.-6. årg, om 

der er et behov for klub. Der skal være opbakning så der minimum kan være 

20 børn fast i klub pr dag.  

- Bestyrelsen vil nævne det til forældremøderne: ”Der arbejdes på et klubtilbud 

på skolen. Vi vil opfordre til at man overvejer, om man vil være en del af dette 

tilbud. Der vil komme noget ud om dette i nærmeste fremtid.” Det sættes på 

som ounkt til næste gang.  

- Skoleleder: 9 kl er på lejrskole i næste uge. Der er fremtidscafe i Sjørslev på 

torsdag. 3/9 er der ”mobilfri”-arrangement for udskolingen 

- Personale: Positive tilbagemeldinger fra SFO som har tid til flere aktiviteter og 

lege.  

 

 

Dagsorden til næste møde – forslag til punkter (Kl. 19:35) 
Ansvar for punktet: Sice 
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Referat 

Klubtilbud 

SFO-tid (hvordan kan vi udnytte den ekstra tid)  

Sikker skolevej (lokalrådet): Peter vil gerne være kontaktperson og Peter vil orientere om 

dette til næste møde.  

Drøftelse af trivselsmålinger 23/24 

Skole-hjem samarbejdet.   

 

Godkendelse af referat – B (Kl. 19:45) 
Ansvar for punktet: Sice 

Referat 

-Godkendt.  

 

 

Eventuelt (Kl.19:50) 
Ansvar for punktet: Sice 

Referat 

Er afd. Sjørslev kommet godt fra start? JA – det er dejligt at møde på arbejde. Og indtrykket 

er også, at børnene er godt i gang.  

 

 

Kommende mødedatoer 
• AUGUST Den 20. august i Kjellerup  

• 30. september afholdes der skolebestyrelseskursus 1730 til 2100 – 

indbydelses følger primo september. Silkeborg Kommune afholder kurset. 

 


